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Referat, Lokførerskolen  Møte nr.:  3-2023 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  

8 juni 2023 kl 1200 - 1500 

 

Sted:  Lokførerskolen: Gardermobanen.   

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: 2 

 Innkalt: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Eirik Hågensen (Jdir), Eirik Larsson (vara) (Norsk 

lokomotivmannsforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), Nicklas Filstad 

(studentrepresentant 1-23), Mekonnen Germiso (Jernbanevirksomhetenes 

sikkerhetsforening), Guro Ruud Cedell (Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Tor 

Pålerud (Norsk jernbaneforbund),  

Fravær: Abdul Basit Mohammad (Jdir,), Rolf Ringdal (Norsk lokomotivmannsforbund) 

Kopi til: Roy Ero Mellombråten (vara- Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Marianne Ljosåk 

(vara – Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Erik Larsson (vara - Norsk 

Lokomotivmannsforbund), Roy Arne Wexhall (vara – Norsk jernbaneforbund),    
Saksnr. Godkjenning av innkalling og referat 

 
Informasjonssaker 

• Studiesjef Ane H Jordal hadde et framlegg om Kvalitet i Lokførerskolen. Det ble en god diskusjon. 

• Styremøte e-postsak Forskrift og Studieplan er godkjent 

• Bemanningssituasjon. Rektor redegjorde for at vi har noe turnover i lærerstaben. Styret diskuterte 
situasjonen 

 

13 Nettbasert opplæring – en orientering 
 
Styret diskuterte arbeidet videre med prosjektet og hvordan det bør evalueres. Styret ba rektor 
om å framlegge en sak i neste styremøte om hvordan man kan ha en god kvalitetssikring av 
opplæring både under utviklingen av opplæringen, gjennomføringen av utdanningen; 2024-
2025 og hvordan skolen kan tilby framtidige utdanninger under samme studieløp. 
 
Styret henvist til styrets behandling av saken jf. møte 4; 4—9 nov 2022; sak 23/22:  
«Styret ber rektor: 

• utarbeide kriterier for å kunne evaluere studiet. Kriteriene legges fram for styret for 
eventuelle korrigeringer og tillegg 

• evaluere utdanningen etter hvert semester 
• evaluere utdanningen etter endt studie for å evaluere spesielt faglig utbytte i forhold til 

dagens stedbundne opplæring 
Styret vil vurdere om studiet skal videreføres før nye kull tilbys plass.» 
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering. 
Styret ber rektor om å fremlegge en sak i neste møte om hvordan skolen skal evaluere 
prosjektet og hvordan og når skolen kan starte nye kull under det samme utdanningstilbudet.  
 

14 Tertialrapport 1. tertial 
Skolen legger også fram 1.tertialrapport 2023.  
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
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15 Opptak 2023 
Styret framhevet at der meget gode søkertall 
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

16 Internrevisjon Befaring i og ved spor og tog 
(vedlegg 4) 
Skolen la fram internrevisjon på befaringer i og ved spor og ved tog-materiell  
 
Forslag til vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

17 Eventuelt 
Informasjon om hendelse på Notodden. Rektor informert om hendelsen og hvordan skolen har 
arbeidet med saken.  
Styret ba rektor om at også studenter og andre (instruktører) som er tilknyttet skolen bør 
informeres om saken.  
 

 Neste styremøte er planlagt 29. september 0700-1630. Vi planlegger å reise til Notodden for 
å få en «praktisk» orientering om skifteopplæringen. Møtet vil bli holdt i egnet lokale på 
Notodden.  
 

 


